

P.O. Box : 1470 Amman 11118 Jordan
Tel : +962 6 5200520
Fax : +962 6 5200080
Marketing Tel : +962 6 5200522
Fax : +962 6 5200082
Plants : Fax : +962 6 5200290
Potash Terminal Fax : +962 6 5200299

شركة البوتاس العربية المساهمة العامة
THE ARAB POTASH CO. PLC.



ISO 14001
BUREAU VERITAS
Certification



ص.ب : ١٤٧٠ عمان ١١١١٨ الأردن
هاتف : +٩٦٢ ٦ ٥٢٠٠٥٢٠
فاكس : +٩٦٢ ٦ ٥٢٠٠٠٨٠
التسويق : هاتف : +٩٦٢ ٦ ٥٢٠٠٥٢٢
فاكس : +٩٦٢ ٦ ٥٢٠٠٠٨٢
المصنع : فاكس : +٩٦٢ ٦ ٥٢٠٠٢٩٠
ميناء البوتاس : فاكس : +٩٦٢ ٦ ٥٢٠٠٢٩٩

Ref :
Date : 14/7/2008
By courier
الرقم : ١٨٨٠ / ٤٦ / ٤
التاريخ : ٢٠٠٨ / ٧ / ١٤

H.E. Dr. Bassam Al-Saket
Chairman
Jordan Securities Commission
P.O.Box (8802) Amman 11121
The Hashemite Kingdom of Jordan

معالي الدكتور بسام الساكت الأكرم
رئيس هيئة الأوراق المالية
ص.ب. (٨٨٠٢) عمان ١١١٢١
المملكة الأردنية الهاشمية

Your Excellency:

تحية واحتراما وبعد ،

We have enclosed a news release concerning an agreement reached with the General Jordanian Trade Union for Mines and Metal Industries.

نرفق لمعاليتكم طيا البيان الإعلامي بخصوص الاتفاق الذي تم التوصل اليه مع النقابة العامة للعاملين في المناجم والتعدين الاردنية.

With respect.

وتفضلوا معاليتكم بقبول فائق الاحترام ،،،

Yours truly,

Bill Flahr , CA, CPA (Illinois)
Deputy General Manager – Finance

بيل فليهر
نائب المدير العام للشؤون المالية

١٢

هيئة الأوراق المالية
الدائرة الإدارية
الديوان
١٥ تموز ٢٠٠٨
الرقم المتسلسل ١٦٦٥٥
رقم الملف
الجهة المختصة

البورصة + رقابة التداول
٧/١٥

Arab Potash Company Announces agreement with General Jordanian Trade Union of Workers in Mining and Metal Industries

Arab Potash Company ('the Company') today announced that it signed an agreement on July 9th 2008 with the General Jordanian Trade Union of Workers in Mining and Metal Industries considering salary restructuring.

The agreement reflects the adoption of a new salary structure for the Company whereby several of the current allowances and benefits have been included in the new base salaries, which have been adjusted to more closely reflect current market conditions. The Company also committed to increase the wages of daily workers. The total cost of this agreement will approximate JD 15.0 million per year when fully implemented. Implementation will occur over a two-year period with approximately one half of the increase in salaries realized in each of the two years.

This agreement will be valid for 24 months expiring April 30, 2010.

شركة البوتاس العربية تصرّح عن اتفاق مع النقابة العامة للعاملين في المناجم والتعدين الأردنية

صرّحت شركة البوتاس العربية ("الشركة") اليوم أنها قامت بتاريخ ٩ تموز ٢٠٠٨ بتوقيع اتفاقية مع النقابة العامة للعاملين في المناجم والتعدين الأردنية فيما يخص إعادة هيكلة سلم الرواتب.

تعبّر الاتفاقية عن إقرار سلم رواتب جديد للشركة حيث تم شمول العديد من العلاوات والامتيازات الحالية في الرواتب الأساسية المعدلة ، والتي تم تعديلها لكي تكون مواكبة للأوضاع الحالية للسوق. وقد التزمت الشركة أيضا بزيادة أجور عمال المياومة. وتقدر الكلفة الكلية لهذه الاتفاقية بحوالي ١٥ مليون دينار أردني سنويا عندما يتم تطبيقها بشكل كامل ، حيث سيتم تطبيق كامل الاتفاقية في غضون سنتين وبحوالي نصف قيمة الزيادة للرواتب في كل عام.

ان مدة سريان هذه الاتفاقية ٢٤ شهرا ، تنتهي بتاريخ ٣٠ نيسان ٢٠١٠.